
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEALS AND LEAVE
APPLICATIONS
OTTAWA, 2007-05-03.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  DEPOSITED
WITH  THE  REGISTRAR  JUDGMENTS  IN  THE  FOLLOWING  APPEALS  AND
APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR APPELS ET DEMANDES
D’AUTORISATION
OTTAWA, 2007-05-03.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  DÉPOSÉ  AUJOURD’HUI
AUPRÈS  DE  LA  REGISTRAIRE  LES  JUGEMENTS  DANS  LES APPELS  ET  LES 
DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  SUIVANTS.
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

APPEAL / APPEL:

(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à: 
http://scc.lexum.umontreal.ca/en/2007/2007scc17/2007scc17.html
http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/2007/2007csc17/2007csc17.html

31202 Michael Pecore v. Paula Pecore and Shawn Pecore (Ont.)
2007 SCC 17 / 2007 CSC 17

Coram:  McLachlin C.J. and Bastarache, Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella, Charron and Rothstein JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C41774, dated September 8, 2005, heard on
December 6, 2006 is dismissed, with costs. 

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C41774, en date du 8 septembre 2005, entendu
le 6 décembre 2006 est rejeté avec dépens. 

(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à: 
http://scc.lexum.umontreal.ca/en/2007/2007scc18/2007scc18.html
http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/2007/2007csc18/2007csc18.html

31262 Patricia Ann Brooks, Estate Trustee v. Mary Elizabeth Saylor and William Anthony Madsen
(Ont.) 2007 SCC 18 / 2007 CSC 18

Coram:  McLachlin C.J. and Bastarache, Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella, Charron and Rothstein JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C42850, dated November 1, 2005, heard on
December 7, 2006 is dismissed, with costs to the respondents payable by Ms. Brooks and not out of the estate.  Abella
J. is dissenting.

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C42850, en date du 1er novembre 2005, entendu
le 7 décembre 2006 est rejeté avec dépens, ceux-ci devant être payés aux intimés par Mme Brooks et non par la
succession.  La juge Abella est dissidente.
APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D’AUTORISATION:

Note for subscribers: 
The summaries of the cases are available at http://www.scc-csc.gc.ca :
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Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search.  Click on the Case Number
on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on “Summary” which will appear in the left
column.

Alternatively, click on 
http://scc.lexum.umontreal.ca/en/news_release/2007/07-04-27.2a/07-04-27.2a.html

Note pour les abonnés : 
Les sommaires des causes sont affichés à l’adresse http://www.scc-csc.gc.ca :
Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le no de dossier et appuyez sur « Recherche
».  Cliquez sur le no du dossier dans les Résultats de la recherche pour accéder au Registre.  Cliquez enfin sur le lien
menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquer sur 
http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/news_release/2007/07-04-27.2a/07-04-27.2a.html

GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉES AVEC DÉPENS

M.T. c. J-Y. T. (Qc) (31748)
(La demande d’autorisation d’appel est accordée avec dépens en faveur de la demanderesse quelle que soit l’issue de
l’appel. / The application for leave to appeal is granted with costs to the applicant in any event of the cause.)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Superintendent of Financial Services v. National Bank of Canada, et al. (Ont.) (31761)
(The application for leave to appeal is granted with costs to the applicant in any event of the cause. / La demande
d’autorisation d’appel est accordée avec dépens en faveur du demandeur quelle que soit l’issue de l’appel.)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Ciment du Saint-Laurent inc. c. Huguette Barrette, et autre (Qc) (31782)
(La demande d’autorisation d’appel et la demande d’appel-incident sont accordées avec dépens quelle que soit l’issue
de l’appel.  Cet appel sera entendu avec Domfer Poudres Métalliques Ltée c. Comité d’environnement de Ville-Émard
(C.E.V.E.) et Patrice Michaud (31841). / The application for leave to appeal and the application for leave to cross-appeal
are granted with costs in any event of the cause.  The appeal should be heard with Domfer Metal Powders Ltd. v. Comité
d’environnement de Ville-Émard (C.E.V.E.) and Patrice Michaud (31841).
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

Domfer Metal Powders Ltd. v. Comité d’environnement de Ville-Émard (C.E.V.E.), et al. (Que.) (31841)
(The application for leave to appeal and the application for leave to cross-appeal are granted with costs in any event of
the cause.  This appeal should be heard with St. Lawrence Cement Inc. v. Huguette Barrette and Claude Cochrane, in
his capacity of representing the designated group (31782). / La demande d’autorisation d’appel et la demande d’appel-
incident sont accordées avec dépens quelle que soit l’issue de l’appel.  Cet appel sera entendu avec Ciment du Saint-
Laurent inc. c. Huguette Barrette et Claude Cochrane, ès qualités de représentants pour le groupe désigné (31782).)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella
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British Columbia Transit v. Canadian Federation of Students - British Columbia Component, et al. - and between -
Greater Vancouver Transportation Authority v. Canadian Federation of Students - British Columbia Component, et al.
(B.C.) (31845)
(The application for an extension of time is granted and the applications for leave to appeal are granted with costs to the
applicants in any event of the cause. / La demande de prorogation de délai est accordée et les demandes d’autorisation
d’appel sont accordées avec dépens en faveur des demanderesses quelle que soit l’issue de l’appel.)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

DISMISSED / REJETÉES

Roger Rolfe v. Ontario Civilian Commission on Police Services (Ont.) (31824)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

Kwok Yiu Chu v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Crim.) (31866)
(The application for an oral hearing and the application for leave to appeal are dismissed. / La demande d’audition orale
et la demande d’autorisation d’appel sont rejetées.)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

Clayton Fitzsimmons v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Crim.) (31882)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Brian Baldwin, et al. v. B2B Trust and Laurentian Bank of Canada, et al. - and between - Penelope Birrell, et al. v. B2B
Trust and Laurentian Bank of Canada, et al. (Ont.) (31737)
(The motion to strike the affidavit of Professor Jeffrey MacIntosh is granted.  The application for leave to appeal is
dismissed with costs. / La requête en radiation de l’affidavit du Professeur Jeffrey MacIntosh est accordée.  La demande
d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Steve Arsenault c. Francine Arsenault, et autres (Qc) (31792)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Association québecoise de lutte contre la pollution atmosphérique (AQLPA), et autres c. Compagnie américaine de fer
et métaux inc. (AIM), et autres (Qc) (31778)
(La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur des intimées, Compagnie américaine de fer et
métaux inc. (AIM) et Ville de Lévis. / The application for leave to appeal is dismissed with costs to the Respondents,
American Iron & Metal Co. Inc. (AIM) and City of Lévis.)
Coram: Bastarache / Binnie / LeBel

ML Plaza Holdings Ltd. v. Imperial Oil Limited (B.C.) (31849)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

Compagnie Wal-Mart du Canada c. Travailleurs et travailleuses unis de l’alimentation du commerce, section locale 486,
et autres (Qc) (31840)
(La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur des intimées Travailleurs et travailleuses unis de
l’alimentation et du commerce, section locale 486 et Travailleurs et travailleuses unis de l’alimentation et du commerce,
section locale 502. / The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents Travailleurs et
travailleuses unis de l’alimentation et du commerce, section locale 486 et Travailleurs et travailleuses unis de
l’alimentation et du commerce, section locale 502.)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella
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Ken Drew, et al. v. Her Majesty the Queen in Right of Newfoundland and Labrador as represented by the Minister of
Government Services and Lands (N.L.) (31750)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

Sanofi-Aventis Canada Inc. v. Apotex Inc., et al. (F.C.) (31821)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

Travel Just v. Canada Revenue Agency (F.C.) (31804)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Jean-Claude Bérubé c. Lionel Rocuet, et autre (Qc) (31865)
(La requête en prorogation de délai pour déposer la réplique est accordée.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée
sans dépens. / The motion for an extension of time to file the reply is granted.  The application for leave to appeal is
dismissed without costs.)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Dante Fazio c. Banque Toronto-Dominion (Qc) (31800)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish


